
 
 

  

ZZÁÁPPIISS    
  

z osadního výboru Třemošnice konaného v pátek 12. prosince 2014 
 

     Přítomni: Ing. Marek Škvor – starosta 

                   Ing. Veronika Floriánová – členka zastupitelstva       

                   Marie Smítková, Milena Floriánová, Milan Mecka +13 občanů 

     Omluven: Ing. Petr Šebesta 

 

1. Schůzi zahájila a řídila předsedkyně osadního výboru Marie Smítková. 

2. Informace ze zasedání zastupitelstva obecního úřadu přednesl starosta Ing. Marek 
Škvor. 

Seznámil nás:  

 Informace o zimní údržbě cest 

 Osvětlení billboardů u dálnice 

 Informace ze zasedání CHOPOSU 

 Návrh do rozpočtu pro Třemošnici na rok 2015 cca 600.000,- Kč 

 Zpracovávají se nové směrnice 

 Byla schválena oprava automobilu Furgon Avia pro SDH Třemošnice 

 Od 14.12. 2014 budou změny jízdních řádů 

 Návrh na prověření možnosti vybudování hasičské nádrže v Třemošnici 

        

            Oprava střechy u bývalého obchodu – 

 Na přístavku této budovy se uvolnil plech. Byla zadána objednávka na opravu 
p. Šetkovi. 

 

           Oprava dálnice – 

 Až bude uzavřena dálnice z důvodu rekonstrukce mostu přes třemošnické 
údolí, bude třeba požádat o zákaz vjezdu těžkých nákladních automobilů přes 
Třemošnici. Důvodem je špatný stav mostku naproti vjezdu k Meckům. 

 

           Osadní výbor – 

 S volbou nového zastupitelstva je třeba zvolit také nový osadní výbor. 

 



3. Předsedkyně osadního výboru seznámila přítomné s požadavky do rozpočtu na rok 
2015: 

 Oprava kanálu od bývalého obchodu včetně jeho vyústění.  

 Oprava kanalizace + vyasfaltování cesty u Mecků a p. Halbhubera. 

 Zakrytí sběrného kanálu uprostřed návsi. 

 Dokončení prací okolo bývalého obchodu: 

 Nátěr původních oken 

 Nátěr zábradlí hnědou barvou 

 Nabílení skládku vedle bývalého obchodu stejnou barvou (ta zbyla) 

 Nákup betonových obrubníků k ohraničení trávníku 

 Oprava kamenného tarasu za hasičskou zbrojnicí 

 Oprava obecních komunikací 

 

4. Diskuse – 

p. Halbhuber – popřál novému p. starostovi ke zvolení do funkce. 

                      Dotázal se, zda bude pokračovat vydávání zpravodaje? 

                      Odpověď p. starosty: Ano, bude se pokračovat. Každý, kdo má     

                      zájem, může do zpravodaje přispět nějakým příspěvkem. 

Pí Krosnářová – známky na popelnice se loni prodávaly ve stanoveném termínu  

                       v Třemošnici. Je to možné i letos? 

                       Myslím, že ano. Projednáme to v zastupitelstvu a případný termín  

                       včas oznámíme. 

p. Smítka – JAK bude probíhat údržba trávníků a keřů příští rok? 

                 Zatím jsme tuto otázku neřešili, ale určitě se tato otázka bude řešit!!! 

p. Trutnovský – Jaký záměr máte s budovou bývalé školy? 

                       Vzhledem k tomu, že jsme ve funkci krátce, touto otázkou jsme se    

                       ještě nezabývali. 

 

5. Závěr – 

- Schůzi ukončila předsedkyně osadního výboru s tím, že začátkem ledna na 
obecní úřad oznámí návrh nového osadního výboru. 

                                                                               

 

 

  Zapsala: Marie Smítková 



        

                                       

 

 

 

 

 

  

        
 

 


